
 
 
 
Enkel fråga till berörd nämndsordförande 
gällande snöplog till Sörby IP 
 
 
Fotboll är numera en året runt-sport, men tillgången på inomhushallar motsvarar inte behovet. Sörby 
IP har en konstgräsplan där många barn och ungdomar tränar när det är barmark. Vintertid är 
tillgången till planen beroende på snömängd. För att göra planen användbar hela året och behålla 
ungdomarna i den positiva miljön runt Sörby IP behövs en plog till den redan befintliga fyrhjulingen. 
 
Därför undrar jag: Kommer Kultur och fritid att köpa in ett plogblad så att konstgräset kan användas 
vintertid? 
 
Maritha Johansson, kommunalråd i opposition, Vänsterpartiet 
 


